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Hierbij de aanvullende annotatie voor de vraag over de COVID-vaccinatie:

5.1.2i Concept

Met dank aa oor de bullits.

Groeten,

van:EMEC
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 17:04

Aan: JEEI @minvws.ni>;EE<BR @minvws.nl>; 5.1.5

@minvws.nl>

cc: 5 @minvws.nl>

Onderwerp: stukken voor in iBabs ENE voor overleg met BT JGZ over actualiteiten JGZ, 13 januari 2021, 16:00-17:00 uur

Urgentie: Hoog

Morgenmiddag hebben we weer een informeel overleg ‘corona-overleg’ met het BT JGZ. Er is geen formele agenda voor dit

overleg.
In de bijlage het verslag dat ActiZ gemaakt heeft van het vorige gesprek.

van het RIVM heeft zich afgemeld. De bijeenkomst staat bij in de agenda. heeft formeel

nog vakantie en het is onzeker of zij komt.

De volgende punten kunnen besproken worden:

« \orige keer is de compensatie COVID19-kosten voor ActiZ-organisaties aan de orde geweest. Bijgaand ti de brief die aan

ActiZ (en de voorzitter van het Veiligheidsberaad, de verschillende veiligheidsregio’s en de VNG) is gestuurd op 24

december 2020.

. heeft stand van zaken AEF-rapport als gesprekspunt aangemeld. De VNG kan daar een toelichting op

geven. Insteek van de VNG is om de uitkomsten van dit rapport te benutten voor het zgn. ‘Manifest preventie Jeugd’.
Voor een beknopte toelichting op het totstandkomingsproces heb ik de concept-mail aan SVWS hierover toegevoegd.

. wil de vraag bespreken of JGZ-medewerkers bij voorrang gevaccineerd kunnen worden. Deze vraag heb

ik gisteren intern uit laten zetten. Zodra ik de annotatie hiervoor binnen heb, stuur ik ‘m na.

« Op verzoek van

filaraag
het signaal inbrengen dat de VVE indicaties vanuit JGZ sterk achterblijven i.v.m. Corona. Wij

krijgen echter v e sector zelf het bericht dat de JGZ haar reguliere taken weer heeft op gepakt en dat sommige 1JGZ-

organisaties inhaalprogramma’s hebben? Is hier een verklaring voor?

(Uitleg over VVE-indicaties: VVE = Voor- en Vroegschoolse educatie. Dit is onderdeel van het
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onderwijsachterstandenbeleid. Doel is om kinderen met een (taal)achterstand beter voor te bereiden op het

basisonderwijs en er voor te zorgen dat ze zonder achterstand naar groep 3 kunnen. WE is vanaf 2,5 jaar. De

kinderopvang biedt VVE-programma’s aan.)
s« Misschien dat het punt aanhaalt dat ze graag met VWS wil overleggen over ontwikkelingen in de

1GZ/een mogelijk subsidieverzoek voor 24/7 jkbaarheid JGZ en het reeds ingediende NCI-subsidieverzoek voor de

Balansmeter. Reeds eerder is zowel door ou, ER: mijzelf gecommuniceerd dat a) met

IETN,-<kennismakingsgesprek ingepland zal worden in februari, en b) over subsidieverzoeken eerst op ambtelijk niveau

gesproken kan worden, bv op 25 januari a.s. als [FE3en ik een overleg me{JEREZY hebben.
+ Voor het BO GWPG van donderdag a.s. staan het AEF-rapport en oproep t.a.v. informed consent op de agenda. Voor de

volledigheid heb ik de annotaties hiervoor bij deze mail gevoegd. Ik zou het BO GWPG niet actief inbrengen aangezien
ActiZ niet uitgenodigd is. Vanuit het BT JGZ bestaat de wens om een keer een apart BO 'JGZ' te organiseren. Hier

rebben [EERE mijn weten destijds nog geen standpunt over ingenomen. Ik zou zeggen als daar naar inhoud

reden v
” aanleiding van follow-up over governance vraagstukken en/of het bespreken van een ‘Manifest

preventie Jeugd’, kunnen we een BO JGZ organiseren. Naast het reguliere BO PG hebben we immers ook nu een BO

GWPG georganiseerd. Als de vraag opkomt om ActiZ ook standaard voor het BO PG uit te nodigen, zou ik hier

terughoudend mee omgaan. GGD GHOR NL zit immers niet als bestuurlijk partner, maar als kennispartner van de VNG

aan tafel bij het BO PG.

Groeten,


